
Ejerforeningen Giber Å, Mårslet  

 

Referat fra bestyrelsesmøde 19. april 2021  

Deltagere: Ole Hvid (165), Torben Damsgaard (99B), Martin Glad (163), Henrik Bjørn (155), Maria Djernes 

(147), Susanne Hejlsvig (133), Søren Jacobsen (115) 

Ingen afbud 

Referent: Torben Damsgaard 

_______________________________________________________________________________________ 

 

 

Dagsorden: 

 

1. Konstituering af bestyrelsen 
2. Underudvalg vedr. Solceller 
3. Deltagelse i udsåning af vildblomstfrøblandinger 
4. Tilladelse til gennemføring af emhætteudkast 
5. Giber Ås hjemmeside 
6. Bestyrelsens mailliste 
7. Bord/bænksæt 
8. Cykelsti linieføring 
9. Evt. 

 

1. Ole Hviid blev genvalgt som Kasserer, og Martin Glad som Næstformand. 
2. Susanne vil kontakte et par firmare, for at høre om mulighederne for at opsætte solceller. Enten 

hus-for hus, eller samlet. Bestyrelsen vil blive indkaldt til et indledende infomøde.  
3. Torben Kontakter bestyrelsen for Grundejerforeningen Mustrupvej, for at høre hvad deres holdning 

til deltagelse i kommunens tildeling af vildblomstfrøblandinger er. Evt. også for at starte en mere 
generel dialog om mulige anvendelser af de grønne områder. (legeplads etc.) 

4. Jesper Stevn (175A) har spurgt bestyrelsen om han må etablere en murgennemføring til 
emhætteudkast i forb. med den ombygning han har i gang. Bestyrelsen har udbedt sig foto/tegning 
samt info om mulig støj etc. før beslutning kan tages. 

5. Martin vil forsøge at opspore hvem der sidder med passwordet til foreningens hjemmeside. 
6. Martin vil få bestyrelsens mailliste tilrettet, så den afspejler den nye situation. 
7. Ole vil skaffe priser på nye bord/bænksæt, da de gamle er begyndt at gå i stykker. Hvis fornuftigt 

produkt kan findes, købes erstatninger for de gamle. 
8. Henrik, der sidder i Grundejerforeningen Mustrupvejs udvalg vedr. cykelsti, fik bestyrelsens mandat 

til at forsøge at påvirke grundejerforening/kommune til at ændre linieføringen af den påtænkte 
cykelsti, til at gå vest om mustrupvej. 

9. Næste møde om ca. 3 måneder. 


